

Press Release / Pressemitteilung

MLAWGROUP SUPPORTS THE 2010 TECH AWARDS

Munich, October 15, 2010

MLawGroup is proud to again support as a co-sponsor the **2010 TECH Awards**. The TECH Awards, a signature program of The Tech Museum in the Silicon Valley, recognize each year individuals and organizations using technology to solve global challenges. The Tech Museum will honor 15 technologists, educators, scientists and entrepreneurs who are using technology to improve our world. The 15 Laureates were chosen from hundreds of nominations representing over 60 countries. Awards are presented each year in five categories: Health, Education, Environment, Economic Development, and Equality. In addition to the five TECH Awards, the James C. Morgan Global Humanitarian Award will honor this year **Queen Rania Al Abdullah of the Hashemite Kingdom of Jordan** for her leadership and efforts in protecting human rights around the world. Her Majesty will be honored on November 6 in Santa Clara, Calif., at the Santa Clara Convention Center during The Tech Awards gala.

For further information about The Tech Awards please go to www.techawards.org.

MLAWGROUP UNTERSTÜTZT DIE TECH AWARDS 2010

München, 15. Oktober 2010

MLawGroup freut sich, erneut die **TECH Awards 2010** als ein Co-Sponsor unterstützen zu dürfen. Die TECH Awards, ein Programm des TECH Museums im Silicon Valley, ehrt jedes Jahr Persönlichkeiten und Organisationen, die Technologie zur Lösung der globalen Herausforderungen nutzen. Unter Hunderten Nominierungen aus 60 Ländern werden 15 Preisträger ausgewählt. Die TECH Awards werden jährlich in fünf Kategorien vergeben: Health, Education, Environment, Economic Development und Equality. Zusätzlich zu den TECH Awards wird in diesem Jahr **Königin Rania Al Abdullah des Haschemitischen Königreichs Jordanien** mit dem James C. Morgan Global Humanitarian Award in Anerkennung ihres weltweiten Engagements für Menschenrechte ausgezeichnet. Königin Rania wird im Rahmen einer Gala am 6. November in Santa Clara, Kalifornien, geehrt.

Weitere Informationen über die TECH Awards unter www.techawards.org.

MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise exclusively technology companies (and their investors) from the following industries

- ICT
- Biotech
- Medtech, including Health Care
- Cleantech
- Automotive

in the following practice areas

- Start-up and Venture Capital
- IP and Patents
- Business and Technology Transactions
- Corporate and Compliance
- Labor and Employment
- Litigation and Arbitration
- Mergers and Acquisitions.

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen (und deren Investoren) aus den Branchen

- ICT
- Biotech
- Medtech, including Health Care
- Cleantech
- Automotive

in folgenden Arbeitsbereichen

- Start-up and Venture Capital
- IP and Patents
- Business and Technology Transactions
- Corporate and Compliance
- Labor and Employment
- Litigation and Arbitration
- Mergers and Acquisitions.

MLawGroup
Maximilianstraße 31
80539 München

PETER W. KREMER

peter.kremer@mlawgroup.de

Tel.: +49 89 24 213 0

Fax: +49 89 24 213 213

>> www.mlawgroup.de